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constància documental per a poder demostrar que el que diem és 
veritat. 

Cal dir que tothom té dret a sol·licitar una investigació quan entén que 
s’ha actuat de manera fraudulenta, il·legal o s’han danyat els seus drets, 
o a la seva persona. També té eixe dret, evidentment el PP de les Coves 
de Vinromà i s’haguera entés que el seu president Miguel Saragossà, 
fera valdre aquest dret.

S’haguera entés que s’iniciés un recurs administratiu per a investigar el 
que es pensava que podrien ser irregularitats. S’haguera entés que el 
Partit Popular de les Coves, fiqués en coneixement de la Fiscalia uns 
fets i unes dades que consideraven irregulars,  per que s’investigara 
si hi havia comés delit. Però mai podrem entendre el perquè d’una 
querella contra nosaltres, que és  assenyalar ja, premeditadament, com 
a penalment responsables a unes persones concretes.  Màxim quan 
nosaltres en el cas que haguera  hagut delit, difícilment haguérem pogut 
ser els responsables, per les raons que abans hem dit. Cosa que coneixia 
el querellant per la seua condició d’exalcalde. Sabia perfectament que 
Juan Albert no fa tasques de Padró d’Habitants i sabia perfectament 
que Mª Cinta Moliner tenia una excedència que ell mateix va signar al 
setembre de 2006.

Seria faltar a la veritat si no reconeguérem que la relació amb el 
querellant, durant el temps que va ser Alcalde, com ja hem dit, va estar 
emmarcada dintre de la cordialitat. Amb una actitud per part d’ell de 
correcció i respecte envers nosaltres i el nostre treball.

Aleshores, la pregunta és: per què?, Per què obrir un procés criminal 
contra nosaltres?  amb quina finalitat es fa açò? Que  és per a obrir 
una investigació, això a hores d’ara ja no hi ha ningú que ho puga 
mantindre. Un error? ganes de fer mal?  Nosaltres evidentment no 
tenim la resposta. Sí que cal reconèixer, en honor a la veritat, que amb 
intencionalitat o sense ella, s’ha aconseguit que  es qüestionara, encara 
que només per uns pocs, la nostra honorabilitat i el nostre treball. Se’ns 
ha retirat la paraula per part d’algunes persones, hem rebut insults pel 
carrer, se’ns ha rebutjat a l’hora d’atenció al públic per part d’alguns, i 
en definitiva s’ha aconseguit que alguns  pensaren o fins i tot digueren  
allò de “alguna cosa hauran fet”. 

Finalment volem agrair públicament el suport que ens ha donat 
moltíssims amics i gent tant del poble com de fora i especialment a 
l’equip de govern actual de JNP a l’Ajuntament de les Coves i també a 
l’exalcalde Leoncio Marín, que,  tot i que des del principi mai va dubtar 
que la feina a les oficines es feia dintre la més estricta legalitat, tampoc 
va dubtar en assumir la total responsabilitat de qualsevol error u omissió 
que s’haguera pogut cometre. 

Juan Albert Cucala  Mª Cinta Moliner Barreda. 

A les vint-i-tres hores i cinquanta cinc minuts es fa un recés, i el Sr. Alcalde 
en compliment d’allò establert per l’article 87 del ROF aixeca la sessió, a 
les vint-i-quatre hores, de la qual cosa jo, el Secretari, done fe

ACTA DE LA SESSIÓ ExTRAORDINÀRIA CELEBRADA pER 
L’AJUNTAmENT  pLE EN pRImERA CONVOCATÒRIA , EL DIA 29 
DE JULIOL DE 2009.

ASSISTENTS:
SR. ALCALDE-pRESIDENT:
EN JACOBO LUIS SALVADOR SERRET 

SRS. REGIDORS:
GRUP JNP:
EN GUSTAVO VIOL ZARAGOZÀ
EN JUAN JOSÉ SALES SALES
SRA. ESTEFANÍA MONTULL RODRIGO
EN HÉCTOR RIPOLLÉS GASCÓ
GRUP POPULAR:
EN MIGUEL ZARAGOZÀ MUÑOZ 
SRA. CRISTINA ORIENT JULIÁN
EN JUAN ZARAGOZÀ JULIÁN
N’ANDRÉS SALES MUÑOZ
SR. SECRETARI-INTERVENTOR:
EN JOSÉ JUAN POZO RIVAS

Reunits  els senyors que es diu al marge, que suposen la totalitat  del  
Ple,  a fi de celebrar  Sessió  Extraordinària  i pública, l’Orde del dia de 
la qual se’ls ha notificat  en  legal forma.  En el Saló de Sessions d’este 
Ajuntament, en primera convocatòria, sota la  presidència   del  Sr. Alcalde, 
En JACOBO LUIS SALVADOR SERRET, a les tretze hores s’obri la Sessió 
per a tractar del següent:

O R D R E   D E L   D I A

1r. ApROVACIÓ DE  RECLAmACIÓ A LA GENERALITAT pER 
AL pAGAmENT DEL DEUTE AmB ELS AJUNTAmENTS DE LA 
pROVÍNCIA DE CASTELLÓ. El portaveu del grup JNP Sr. Viol Zaragozà 
llig la següent moció:

Exposició de motius
La Generalitat Valenciana, a través de les seues diferents conselleries, deu 
grans quantitats de diners als ajuntaments de Castelló. L’incompliment 
de convenis  subscrits  entre  les  administracions  locals  i  el  govern  
autonòmic arriba  a  l’extrem  de  condicionar  seriosament  l’estabilitat  
econòmica  de nombrosos municipis que han confiat en la paraula i en els 
compromisos formals subscrits per la Generalitat.

És coneguda la situació econòmica del Consell, però resulta inacceptable 
la desconsideració amb els ajuntaments de Castelló, molts dels quals es 
troben en  una  situació  desesperada  per  la  morositat  que  es  registra  
en  el  modus operandi del Govern de la Generalitat, i que repercuteix 
tant en l’increment de  l’endeutament  municipal  com  en  el  retard  del  
pagament  a  empreses constructores i proveïdors.

Al  mateix  temps,  entenent  la  Diputació  com  ajuntament  d’ajuntaments, 
defensora per naturalesa dels interessos dels mateixos, i atenent que el 
seu president es va comprometre a acompanyar als alcaldes a reclamar el 
deute pendent de la Generalitat amb els seus municipis.

Per tot això, el Grup JNP de l’Ajuntament de les Coves de Vinromà sotmet 
al debat i consideració del Ple de la Corporació la següent

pROpOSTA D’ACORD

1 . L’Ajuntament de les Coves de Vinromà insta a la Generalitat que faça 
efectiu el pagament immediat de tots els deutes amb els ajuntaments de 
la província de Castelló.

2  .  L’Ajuntament  de  les  Coves  de  Vinromà  insta  al  President  de  la 
Diputació  Provincial  que  se  sume  a  aquesta  reivindicació,  tal  com  es  
va comprometre en l’últim Ple de la Diputació.

Sotmesa la proposta a votació s’aprove per cinc vots a favor, del Sr. 


